
Protokół Nr  21/08 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu 17 września 2008 r. 
 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wnioski do budżetu Miasta na 2009 rok. 
3. Analiza finansów jednostek organizacyjnych Miasta do końca 2008 roku, będących w 

zakresie pracy Komisji.  
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 11.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony 
porządek Komisji, głosując: za-5 (jednogłośnie). 
 
Ad 2 
 Komisja pracowała na podstawie zgłoszonych a niezrealizowanych wniosków do 
budżetu Miasta na 2008 rok oraz zgłoszonych przez radnych. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zgłosił sprawę nierozdysponowanych środków w kwocie 14 tys. zł na 

stowarzyszenia sportowe. Radny poinformował o rezygnacji z prezesa AKS z uwagi na 
odmowne odpowiedzi na wnioski w sprawie dofinansowania imprez sportowych. 

Skarbnik – powiedziała, że nie ma obowiązku rozdysponowania środków na stowarzyszenia 
sportowe. W budżecie jest określona górna granica. Budżet należy rozpatrywać jako jedną 
całość. Subwencja oświatowa nie pokrywa potrzeb wynagrodzeń dla szkół. 

K.Jarosz – poinformował o nadchodzącym jubileuszu Klubu Sportowego „Iskra”, należy 
nagrodzić gro ludzi, którzy w tej dziedzinie sportu zasłużyli się. Impreza odbędzie się 
prawdopodobnie w grudniu. 

B.Stanczewski – wyjaśnił, że wystąpił znaczący wzrost (ok. 20%) przekazanych środków dla 
stowarzyszeń tj. kwota  ok. 45 tys. zł. 

J.Turnik – stwierdził, że wzrost dla kultury jest około 40%, a na sport około 10%. Radny 
poruszył sprawę monitoringu w szkołach. 

B.Stanczewski – zapytał dyrektorów co oni w tej sprawie zrobili. 
Przewodniczący Rady – powiedział, że należy to potraktować  jako sygnał dla Burmistrza. 

Kwota 10 tys. zł powinna się znaleźć. Na terenie szkoły powinien być zapis 24-godzinny, 
monitoring wewnętrzny i zewnętrzny. 

J.Leszczyk – pytał na co możemy przeznaczyć środki z alkoholówki? 
Skarbnik – odpowiedziała, że wg RIO najważniejszy jest program, tam należy to zapisać. 
Przewodniczący Rady – poruszył sprawę rozliczenia realizacji placu na Kisielicach,należy  

rozeznać potrzeby w zakresie opieki przedszkolnej i biblioteki pod względem przyszłości. 
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J.Harłacz – stwierdził, że należy dokonać analizy potrzeb remontowych w szkołach i 
przedszkolach tj. brak szatni w Szkole Podstawowej Nr 4, brak fundamentów w Szkole 
Podstawowej Nr 3. Zgłosił o realizację boiska przy Szkole Podstawowej Nr 3, która jest 
najmniej doposażona w tym zakresie. Należy zająć stanowisko w sprawie opiekunek 
socjalnych w MOPS, aby były zatrudnione na umowę o pracę. 

 
Przewodniczący komisji ogłosił 5 min. przerwy do godz.12.10. 
Po przerwie wznowiono posiedzenie. 
 
B,.Stanczewski – nadmienił, że istnieje możliwość renowacji tartanu za kwotę około 450 tys. 

zł. Radny proponował plac za domem dziecka przeznaczyć na parking. 
Skarbnik – przedstawiła wniosek dot. potrzeby zatrudnienia w sezonie letnim ratownika nad 

jez. Podborsko.  
 
  
Komisja przegłosowała następujące wnioski do budżetu Miasta na 2009 rok: 

1. Zwiększenie  i rzeczywiste skierowanie środków do stowarzyszeń sportowych, w tym 
również na zakup odzieży sportowej dla dzieci i młodzieży. Przegłosowano: za-5  
(jednogłośnie). 

2. Utrzymanie w szkołach samorządowych stałej opieki medycznej. Przegłosowano: za-5 
(jednogłośnie). 

3. Kontynuowanie prac związanych z budową krytej pływalni. Przegłosowano: za-5 
(jednogłośnie). 

4. Uwzględnienie kwoty niezbędnej na monitoring miejskiego placu zabaw i w szkołach z 
funduszu na Przeciwdziałanie Alkoholizmowi. Przegłosowano: za – 5 (jednogłośnie). 

5. Przeznaczyć dotację dla ZBiLK na zakup materiałów budowanych dla mieszkańców 
chętnych do samodzielnego wykonania remontu w zajmowanych lokalach 
mieszkalnych. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

6. Podjąć zdecydowane działania w zakresie remontów  budownictwa komunalnego i 
socjalnego. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

7. Przygotować projekt boiska przy Gimnazjum Nr 1 (obok  hali). Przegłosowano: za-4 
(jednogłośnie). 

8. Wykonać remont nawierzchni tartanowej stadionu. Przegłosowano: za-4 
(jednogłośnie). 

9. Zabezpieczyć w rezerwie oświatowej środki na remont sanitariatów w Przedszkolach 
Nr 1 i 2. Przegłosowano: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

10. Ująć kwotę niezbędną na remont sali gimnastycznej Domu Dziecka w przypadku 
porozumienia w sprawie korzystania z sali  przez Szkołę Podstawową Nr 4. 
Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

11. Uwzględnić środki na remont dachu Szkoły Podstawowej Nr 5. Przegłosowano: za-3, 
przeciw-0, wstrzymało się-1. 

12. Ująć środki na budowę parkingów w centrum Miasta, zgodnie z potrzebami 
mieszkańców. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

13. Uwarunkować dotację dla Centrum Integracji Społecznej od wykonywania prac przez 
podopiecznych na rzecz Miasta. Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 

14. Zatrudnienie opiekunek socjalnych w MOPS na umowę o pracę. Przegłosowano: za-3, 
przeciw-1, wstrzymało się-0. 

15. Podjęcie rozmów w celu zapewnienia opieki ratownika na kąpielisku Jeziora 
Podborsko w sezonie letnim. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 
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16. Zwiększenie środków na nowoczesne pomoce naukowe w szkołach samorządowych. 
Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

17. Wykorzystanie obiektów będących w zarządzie ZOSiK, szczególnie sportowych w celu 
osiągnięcia większych dochodów. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

18. Urealnienie umów o wynajem obiektów i lokali użytkowych oraz reklam na terenie 
Miasta. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

19. Przewidzieć środki na inwestycje ujęte w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym. 
Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

20. Zabezpieczyć środki na renowację pomnika Orła Białego. Przegłosowano: za-4 
(jednogłośnie). 

21. Przewidzieć środki na zmianę organizacji ruchu drogowego w mieście. 
Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

 
 Ponadto Komisja przegłosowała nastepujące wnioski do Burmistrza Miasta: 
1.  Komisja wnioskuje o przeprowadzenie rozmów z ościennymi samorządami w sprawie 

budowy ścieżek rowerowych. Przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 
2. Komisja prosi o konsultację z Radą Miejską z chwilą wyboru firmy projektowej na 

realizację projektu krytej pływalni.  Przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 
 

 
Ad 3 
 Analiza finansów jednostek organizacyjnych Miasta do końca 2008 roku, będących w 
zakresie pracy Komisji.  
 Przewodniczący Komisji zapoznał z załączonymi do protokołu odpowiedziami 
jednostek organizacyjnych Miasta. Przewodniczący Komisji pytał czy wystarczy środków w 
Urzędzie Miasta? 
Skarbnik – odpowiedziała, że w Urzędzie są zabezpieczone środki, mogą być przesunięcia 

między działami. 
K.Jarosz – stwierdził, że wcześniej pytał Burmistrza czy wystarczy środków i Burmistrz 

odpowiedział, że wystarczy. 
Skarbnik – poinformowała, że będziemy dodatkowo dotować Prywatne Centrum Edukacyjne 

„Scholar” w zakresie utworzonych dwóch klas. 
J.Turnik – pytał dlaczego wcześniej nie informowano o potrzebach, skoro wiadomo było, że 

wzrost wynagrodzeń będzie od stycznia? 
Skarbnik – stwierdziła, że pod koniec października zostanie wniesiona korekta budżetu na 

zabezpieczenie potrzeb. 
J.Turnik – proponował znalezienie brakujących środków w ramach obowiązującego budżetu 

Miasta. 
 
Ad 4 
Komisja rozpatrzyła następujące sprawy: 

1. Skarga  Pana Mariusza Romanowskiego (w załączeniu). 
 Komisja zapoznała się z przedstawioną skargą oraz odpowiedzią Dyrektora 
Przedszkola Nr 1. Po szczegółowym wyjaśnieniu sprawy Komisja nie potwierdziła 
zarzutów przedstawionych w skardze i uznała skargę za bezzasadną, głosując takie 
stanowisko: za-4 (jednogłośnie). Stanowisko zostało skierowane w dniu 17 września 2008 
roku do Komisji Rewizyjnej celem podjęcia dalszych prac  legislacyjnych.  
2. Komisja zapoznała się z pismem RGS.8111-41/08 z dnia 27.08.2008 r., stanowiącym 

załącznik do protokołu.  
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Ad 5 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.00 

 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 
 
Przewodniczący  Komisji 

              
                    Janusz Turnik 

  
 
 


